

Title (en)
Storage item with drawer(s)

Title (de)
Aufräummöbel mit Schublade(n)

Title (fr)
Élément de rangement à tiroir(s)

Publication
EP 2183996 A1 20100512 (FR)

Application
EP 09290801 A 20091020

Priority
FR 0805902 A 20081024

Abstract (en)

The element has a parallelepiped case (2) provided with an open front face (4), rear face (5), upper face (6), lower face (7) and side faces (8, 9), where a drawer slides in a common direction (D), in the case. The case is equipped with bar receiving sections (30) on inner surfaces of the upper, lower and side faces. Each section receives a corner bar (31) extended in a direction parallel to the common direction to form sets of corner bars in opposite manner. Each bar supports and/or guides the drawer based a horizontal or vertical position of the case and number of used drawers.

Abstract (fr)

L'invention concerne un élément de rangement (1) comportant une caisse (2) de forme parallélépipédique, dans laquelle coulisse au moins un tiroir dans une direction commune (D), ladite caisse ayant une face avant ouverte (4), une face arrière (5), et quatre faces latérales (6, 7, 8, 9). Conformément à l'invention, la caisse (2) est équipée, sur la surface intérieure de ses quatre faces latérales (6, 7, 8, 9), de sites (30) de réception de barrettes, chaque site (30) étant agencé pour recevoir une barrette (31) s'étendant dans une direction parallèle à la direction commune (D) de façon à constituer des paires de barrettes en vis-à-vis formant chacune une glissière interne, chaque barrette (31) assurant une fonction d'appui et/ou de guidage pour le ou les tiroirs concernés selon la position horizontale ou verticale de la caisse (2) et selon le nombre de tiroirs utilisés.

IPC 8 full level

A47B 87/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 87/0292 (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 1404679 A1 19681128 - ANZINI RENATO
- US 4433882 A 19840228 - BROWN GEORGE L [US]
- DE 9310844 U1 19930923 - CHEN SUSAN [TW]

Citation (search report)

- [A] DE 1404679 A1 19681128 - ANZINI RENATO
- [A] US 4433882 A 19840228 - BROWN GEORGE L [US]
- [A] DE 9310844 U1 19930923 - CHEN SUSAN [TW]

Cited by

DE102017001301A1; EP2420779A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2183996 A1 20100512; EP 2183996 B1 20130703; FR 2937517 A1 20100430; FR 2937517 B1 20101217

DOCDB simple family (application)

EP 09290801 A 20091020; FR 0805902 A 20081024